



## 預約面談申請表

## Consular appointment form for visitors

請使用英文填寫

請使用英文填寫

姓名 Name		護照號碼 Passport No.	
國籍 Nationality			
至本辦事處事由 Purpose of visit?			
是否曾經到過任何阿拉伯國家? Have you ever been to any Arabian countries before? <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> Yes  如答案為是，請列出曾到訪的阿拉伯國家及到訪時間? If the answer is YES, Please state in below of which Arabian country you have been to and what time did you visit?  1. _____ 2. _____ 3. _____			
除申請者之外，是否還有其他人將隨同至本辦事處? 請說明人數與關係 Is anyone who is coming to the office with the applicant? <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> Yes 陪同者的人數 (How many persons?) _____ 與申請人的關係 (Relationship with applicant?) _____			

## 注意事項 | Important Notice

- 為了加快申請程序，請申請人將申請所需文件備齊後連同護照影本一併寄至 [cao-asst@taipei.org.il](mailto:cao-asst@taipei.org.il)，後續如有任何相關疑問，亦可寫信到 Email 洽詢。

In order to accelerate the application process, please send a copy of your passport with all required documents to the following email [cao-asst@taipei.org.il](mailto:cao-asst@taipei.org.il), you may contact us by this email for any further inquiries as well.

- 到訪時請務必攜帶護照正本及影本與所有要求之相關文件至本辦事處，簽證申請者另需準備 5x5 照片兩張，以備申請之用。

Please bring both original passport and passport copy with required documents according to the consular instruction, 2 passport photos (5cm x 5cm) are require for the VISA application.

- 申請人本人必須親自到現場辦理所有相關程序，本處不接受他人代辦任何程序。

Please note the Visa applicant must show up to the consular office in person, our office do not accept any parties in behalf of applicant for the VISA application.

- 進入本處前，將進行一連串的安全檢測程序，提醒您，除申請文件之外，請勿攜帶太多非必要的隨身物品前來本處，以免拖長檢查程序。

Before coming to our office, all of visitors are required to take a physical security check, kindly remind visitors do not bring unnecessary personal belongings in avoiding delay the whole process.